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Zapytanie 

w sprawie: naprawy nawierzchni ul. Kaczeńcowej.  

 

W związku z  interwencjami mieszkańców  zwracam się z pytaniem czy istnieje 

możliwość naprawy nawierzchni ul. Kaczeńcowej zwłaszcza w rejonie skrzyżowania z ul. 

Lnianą. Zdaję sobie sprawę, że planowana jest całościowa przebudowa tej ulicy, ale do jej 

przeprowadzenia minie jeszcze trochę czasu. Tymczasem stan nawierzchni ul. Kaczeńcowej 

znacznie się pogorszył , czego przyczyną jest przejęcie ruchu z przebudowywanej ul. 

Traktorowej. Zatem chociażby doraźna naprawa wydaje się niezbędna. 
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